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A Bányász-Kohász Juniális nyitó programjaként június 24-én a Salgó úti körforgalomban avatták fel a város legújabb bányászati emlékhelyét, 
melyet egy felújított csille jelképez. Írásunk a 6. oldalon.

Megérkezett a Novohrad-Nógrád Geo-
parkhoz az a következő 4 évre szóló 
hivatalos tanúsítvány, miszerint az or- 
szághatárokat átölelő szlovák-magyar 
geopark továbbra is viselheti az UNESCO 
Globális Geopark címet.  Cikkünk az 5. 
oldalon.

Az alapellátásban dolgozó háziorvoso-
kat, gyermekorvosokat, fogorvosokat, 
asszisztenseiket és a védőnőket köszön-
tötte a Városházán június 28-án 
Semmelweis-nap alkalmából Salgótar-
ján önkormányzata. Tudósítás a 3. oldalon.

Nagy elismerést
kapott a geopark 

Köszöntötte az
egészségügyben
dolgozókat az önkormányzat 

Új bányászati emlékhellyel gazdagodott Salgótarján 

Remekeltek a salgótarjáni

strandkézisek 
A Salgótarjáni Strandépítők KC felnőtt 
játékosai, Csuka Balázs és Hajdú Péter az 
Európa Játékokon, míg az ifjúsági Kasper 
Vivien és Deák Bence a korosztályos 
válogatottakkal az ifi Eb-n értek el hatal-
mas sikereket a közelmúltban.  Részletek 
a 10. oldalon.

Fekete Zsolt polgármester, valamint Berki László, a beruházást 
végző Fort-Bau Zrt. műszaki vezetője sajtótájékoztatón szá- 
molt be arról, hogyan áll a Salgótarjáni Vásárcsarnok és Piac 
felújítása, és mi okozza a munkálatok késlekedését.  Részletek 
a 2. oldalon.

Lezárult a közbeszerzés, a 
kivitelezővel való szerző- 
déskötést követően pedig 
akár már júliusban elkez- 
dődhet Salgótarján új böl- 
csődéjének építése Zagy-
vapálfalván, a Makarenkó 
úton.  Bővebb információk a 
2. oldalon.

Piacfelújítás: jogi lépéseket
helyezett kilátásba az önkormányzat

Új bölcsőde

épül a
városban
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Fekete Zsolt polgármester, valamint Berki 
László, a beruházást végző Fort-Bau Zrt. mű- 
szaki vezetője sajtótájékoztatón számolt be 
arról, hogyan áll a Salgótarjáni Vásárcsarnok 
és Piac felújítása, és mi okozza a munkála-
tok késlekedését.  

A városvezető elsőként részletesen ismer-
tette a projekt mérföldköveit a pályázat 
benyújtásától kezdve a tervezésen át egé-
szen odáig, hogy a közbeszerzést követően 
a nyertes céggel aláírták a vállalkozói szer- 
ződést, majd 2021 őszén elkezdődtek 
a munkálatok. Fekete Zsolt hangsúlyozta  
azt is: az önkormányzat a teljesítéssel meg- 
egyezően folyamatosan kiegyenlíti a vállal-
kozó által benyújtott számlákat, valamint 
ellenőrzi a bejelentett alvállalkozók kifize-
tését is. 

A polgármester hangsúlyozta: az önkor-
mányzat mindent megtett és megtesz azért, 
hogy a vásárcsarnok és piac felújítása be- 

fejeződjön, és megfelelő minőségben ké- 
szüljön el. Előbbi várható dátuma november 
30., a vásárlók előtt pedig így 2024 első ne- 
gyedévében nyílhat meg újra a kapu a hasz- 
nálatbavételi eljárás lefolytatása után. 
Fekete Zsolt ugyanakkor leszögezte, hogy 
ha a vállalkozó nem tartja a határidőt, akkor 
jogi lépéseket fognak tenni ellene.  

Ezért csúszik a beruházás 

Berki László, a piac felújítását végző 
Fort-Bau Zrt. műszaki igazgatója a sajtó- 
tájékoztatón elsősorban arról beszélt rész- 
letesen, miért halad ennyire lassan a ki- 
vitelezés. Mint fogalmazott, a bontási és 
feltárási munkálatok során előre nem várt 
nehézségekbe ütköztek, emiatt műszaki tar- 
talom módosítást kezdeményeztek. Ezt 2022 
augusztusában nyújtották be, de az illetékes 
hatóságtól csak idén májusban kaptak rá 
jóváhagyást. Hangsúlyozta azonban, hogy a 

köztes időben is minden munkálatot elvé-
geztek, amit lehetett.

Hozzátette: jelenleg is várnak egy újabb 
műszaki tartalom módosításra, ami a belső 
nyílászárókat és az árusító pultokat érinti.  
Azonban amennyire lehet, továbbra is vég-
zik a munkálatokat, és próbálják tartani a 
kivitelezés céldátumát. 

A műszaki igazgató reagált azokra a la- 
kossági észrevételekre is, amelyek szerint 
sok esetben csak néhány munkást, vagy akár 
egyet sem látni a területen. Berki László 
szerint mindig annyi ember dolgozik a terü-
leten, amennyi éppen optimális és elengedő. 
Olyan munkát pedig nem is végezhetnek, 
amit érint a műszaki tartalom módosítása.

A piac felújítása tehát a tervek szerint 
november 30-ig kell, hogy befejeződjön, 
ellenkező esetben az önkormányzat jogi 
lépéseket fog tenni a kivitelezővel szemben. 
Erre az időszakra még a vásárlók és az árusí-
tók türelmét kéri a városvezetés.

A munkaterület átadását követően a kivi-
telező szinte azonnal munkához látott. Ha 
minden a tervek szerint halad, optimális 
esetben akár egy hónap múlva elkészülhet 
a beruházással.   

Az egykori lengyel piac területe már eddig 
is egyfajta bázisa volt az extrém sportoknak, 
ez pedig a jövőben még inkább így lesz, 
hiszen a régi görpálya és a néhány hónapja 
elkészült új BMX freestyle pálya után most 
egy úgynevezett pumpapályára nyert el 

támogatást az önkormányzat az Országos 
Bringapark Program keretében.

A pumpapálya 156 méter hosszú lesz, 
melyet később nonstop használhatnak a 
kisebb és nagyobb bringások, rolleresek, gör- 
deszkások vagy éppen görkorisok, hiszen az 
egyaránt használható az extrém sportolók 
számára, de kiváló arra is, hogy a gyerkőcök 
vagy akár a kevésbé magabiztos felnőttek 
is megtanulják, illetve erősítsék kerékpár- 
kezelési képességeiket, illetve kipróbálják 
a többi „gurulós” sportot a pálya adta lehe- 

tőségeket kihasználva. Nem véletlenül egy- 
re népszerűbbek tehát országszerte ezek 
a pályák, hiszen sokrétűen használhatóak 
minden korosztály számára.

A salgótarjáni pumpapálya mellé új 
hulladékgyűjtőket, kerékpártárolókat és ke- 
rékpárszerelő állványt is terveznek, a non- 
stop nyitvatartáshoz szükséges világítást 
pedig napelemről biztosítják majd. Ha min- 
den a terveknek megfelelően halad, akkor 
őszre átadhatják a használóknak az új 
sportpályát.

Salgótarján önkormányzata számára ki- 
emelten fontosak a kisgyermekes családok, 
ezért nem volt kérdés, hogy amint lehető- 
ség lesz rá, újabb bölcsődét épít a városban. 
Most Zagyvapálfalva gazdagodik majd egy 
ilyen új intézménnyel.    

Lezárult a közbeszerzés, a kivitelezővel 
való szerződéskötést követően pedig akár 
már júliusban elkezdődhet Salgótarján új 
bölcsődéjének építése, amely nagyjából 
egy évig tart majd az előzetes tervek sze-
rint. 

Salgótarján önkormányzata Magyarország 
Helyreállítási és Ellenállóképességi Ter-
vének keretében kiírt „Bölcsődei nevelés 
fejlesztése” című felhívásra pályázott si- 
keresen, és nyert el 420 millió forintot a 
leendő zagyvapálfalvai bölcsőde megépí-
tésére. 

A rengeteg család számára nagy segít-
séget jelentő intézmény a Makarenkó úton 
épül fel, és összesen 28 kisgyermeket 
tud majd fogadni egyszerre két teljesen 
felszerelt, a mai kor igényeinek megfelelő 
csoportszobában. A pálfalvai helyszín ki- 

választásakor fontos szempont volt, hogy 
az épület létesítésére megfelelő adottságú 
legyen az ingatlan és önkormányzati tulaj-
donban álljon.

A rendkívül nagy energiahatékonyságú, 
napelemmel ellátott épület két nagyobb 
egységből áll majd, a nevelők és a sze-
mélyzet számára kialakított helyiségekből, 
valamint a csoportszobákból, illetve a két 
részt összekötő előtérből. Az épület aka-
dálymentes lesz. A bölcsődéhez tartozik 
majd egy fedett terasz és természetesen egy 
udvar játszótérrel.

Piacfelújítás: jogi lépéseket helyezett kilátásba az önkormányzat

Elkezdődött a pumpapálya
építése a volt lengyel piac területén 

Hamarosan megkezdődik az új
salgótarjáni bölcsőde építése 
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A Nógrád Vármegyei Szent Lázár Kórház több 
mint 30 dolgozója vehetett át elismerést az 
intézmény Semmelweis-napi rendezvényén.    

Az eseményen köszöntőt mondott Dr. Szabó 
Géza főigazgató, Becsó Zsolt országgyűlési 
képviselő, Fekete Zsolt, Salgótarján pol-
gármestere és Skuczi Nándor, a megyei 
közgyűlés elnöke is. Mindannyian méltatták 
az egészségügyi dolgozókat, és köszönetet 

mondtak áldozatos munkájukért. Az ünnep-
ségen felszólalt Dr. Landherr László, az 
onkológiai centrum vezetője is.  

A salgótarjáni kórház Semmelweis-napi 
ünnepségén ezúttal is számos elismerést 
adtak át, illetve egy előléptetést is beje- 
lentettek: főorvossá lép elő Dr. Kővári Hel- 
ga, a Gyermekosztály adjunktusa; a Nóg- 
rád Vármegyei Szent Lázár Kórház Kiváló 
ápolója címet Fodor József, az Onkológiai 

Gondozó diplomás ápolója vehette át. 
Dr. Noskó Károly Emlékdíjat kapott Dr. Abdu- 
ladhem Abdulghafor Ali Abduljabbar, vala- 
mint Szőke Mária. A Magyar Egészségügyi 
Szakdolgozói Kamara Elismerő Oklevelét 
Hangonyiné Nagy Hajnalka, Herczeg Gáborné, 
valamint Zsélyiné Kmetyi Viktória vehette át.

Rajtuk kívül további 26 fő részesült a 
Nógrád Vármegyei Szent Lázár Kórházért 
elismerő oklevélben.

A kórház munkatársait is díjazták Semmelweis-nap alkalmából

Az alapellátásban dolgozó háziorvosokat, 
gyermekorvosokat, fogorvosokat, asszisz-
tenseiket és a védőnőket köszöntötte a Vá- 
rosházán június 28-án Semmelweis-nap 
alkalmából Salgótarján önkormányzata.   

Fekete Zsolt polgármester köszöntőjében 
hangsúlyozta, hogy Semmelweis Ignác sze- 
mélyében olyan tudósra emlékezik az or- 
szág, aki sosem erkölcsi diadalra vágyott, 
hanem minden tettével és hivatástudatával 
az emberi életet szolgálta.

„Az egészségügyben dolgozók erre a szel- 
lemi örökségre alapozhatnak, amely egyút-
tal kötelez is, hiszen az igazi megbecsülést a 
lelkiismeretességgel, humánus hozzáállás-
sal és szakmai tudással lehet kiérdemelni. 
Boldogságunk legfőbb záloga egészségünk, 
ezért a gyógyítás, az egészségügy, így az ága-
zatban dolgozók szerepe is egyre fontosabbá 
válik napjainkban” – mondta a polgármester, 
hozzáfűzve: „a lakosság egészségi állapotán 
javítani kell, ehhez pedig jól képzett és 
elkötelezett szakemberekre van szükség az 
országban, így Salgótarjánban is.”

Elhangzott, hogy az önkormányzat tovább- 
ra is segíteni kívánja az egészségügyben 
dolgozókat hivatásuk magas színvonalú el- 
látásában. Az egészségügy területén megva-
lósuló beruházásokkal, a letelepedést segítő 

és ösztöndíjprogrammal, valamint iparűzési 
adókedvezmény biztosításával szeretnék a 
város egészségügyi alapellátásának tárgyi 
és személyi feltételeit fejleszteni.

Az ünnepségen négy, az alapellátásban 
tevékenykedő egészségügyi dolgozót díjaz- 
tak. Salgótarjánért Emlékérmet adományoz- 
tak az egészségügyben hosszú időn át vég- 

zett, magas színvonalú szakmai tevékenysé- 
géért Antalné Dr. Zsélyi Évának, a 20. számú 
felnőtt háziorvosi körzet orvosának, Bodor 
Péter Ferencnének, a körzet asszisztensé-
nek, Varga Csabánénak, az 5. számú házi 
gyermekorvosi körzet asszisztensének és 
Erdődi Andreának, a 13. számú területi 
védőnői körzet védőnőjének.

Köszöntötte az egészségügyben dolgozókat az önkormányzat

Felvételünkön az elismerésben részesült dolgozók

Az ünnepségen elfoglaltsága miatt nem vett részt Antalné dr. Zsélyi Éva és Varga Csabáné. Bodor 
Péter Ferencné (felvételünkön jobbról a második) és Erdődi Andrea Fekete Zsolt polgármestertől 
és dr. Huszár Máté alpolgármestertől vette át az elismerést. 



4
SA

LG
Ó

TA
R

JÁ
N

 M
A

O KTATÁ S

Salgótarjánban tartotta egyetemi tanácsi 
ülését az Óbudai Egyetem, ami egyfajta szim- 
bóluma is volt annak, hogy az intézmény 
számára fontos a nógrádi megyeszékhelyen 
folytatott képzés. 

Az eseményen Kovács Levente, az Óbudai 
Egyetem rektora arról beszélt: az egyetemi 
modellváltás során megkötött finanszírozási 
szerződés egyik fontos pontja volt a salgó-
tarjáni képzés fejlesztése, ennek köszönhető, 
hogy a mérnökinformatikus mellett már gaz- 
dasági és villamosmérnöki képzéseket is meg- 
hirdettek a városban. 

Mint elmondta: céljuk, hogy az egyetem 
szorosabb együttműködést alakítson ki a 
helyi ipari cégekkel, valamint Salgótarján 
önkormányzatával is. Uótbbinak része pél-
dául egy új, kifejezetten az Óbudai Egyetem 
salgótarjáni képzésein tanulók számára 
kiírt ösztöndíj is. A rektor szerint van igény 
Salgótarjánban felsőoktatásra, de tenni 
kell azért, hogy az még vonzóbb legyen a 
fiatalok számára. 

Fekete Zsolt polgármester az ülésen 
hangsúlyozta: 2016 óta dolgoznak együtt az 
egyetemmel, azóta minden évben sikerült 
előrébb lépni. Hozzátette: már korábban 
biztosította az intézmény rektorát, hogy az 
önkormányzat lehetőségeihez mérten min- 
den eszközével segíti az Óbudai Egyetemet 
abban, hogy megvalósuljanak az elképze- 
lései.

Székyné dr. Sztrémi Melinda, a Salgótarjáni 
Képzési Központ és Kutatóhely igazgatója 
ismertette az intézmény salgótarjáni törté-
netét, valamint kiemelte: már több mint 100 

fiatal vett részt a salgótarjáni képzésekben, 
jelenleg négy évfolyamon összesen 55 fővel 
dolgoznak, ráadásul az idei évben jelentősen 
nőtt a jelentkezők száma is.

A Salgótarjáni Általános Iskola Kodály 
Zoltán Tagiskolája is bekerült a Művészet-
pedagógiai Értéktárba, melynek megújult 
honlapján a salgótarjáni intézmény is rep- 
rezentálja a művészeti iskolai hálózat sok-
színűségét, értékeit. 

Az elismerő oklevelet az iskola képviselői 
június első napjaiban az állami zeneiskolai 
hálózat 70 éves jubileumi ünnepségén vet- 
ték át Budapesten.  

Az 1959-ben alapított iskolában – mely 
1990-ben vette fel Kodály Zoltán nevét – Nóg- 
rád vármegyében elsőként indult ének-zene 
tagozat. Diákjaik az elmúlt évtizedekben 
több rangos hazai és nemzetközi verse-
nyen szerepeltek.

A Magyar Alapfokú Művészetpedagógiai 
Értéktár a magyar művészetoktatás kiemel-
kedő értékeit tárja a nyilvánosság elé.

Hosszú távon tervez Salgótarjánban az Óbudai Egyetem

Rangos
elismerésben
részesült
a Kodály Tagiskola

Elsősorban a diákok, de az oktatók is profi-
tálhatnak a Nógrád Megyei Szakképzési 
Centrum és a Neumann János Egyetem által 
kötött együttműködési megállapodásból. 

A közelmúltban aláírt dokumentum többek 
között segíti a diákokat a pályaválasztás-
ban az által, hogy a szakképzési centrum 
diákjai ellátogathatnak a kecskeméti szék-
helyű Neumann egyetemre; leszögezték 
benne törekvésüket arra, hogy közös te- 
hetséggondozó programokat készítsenek 
a diákok számára; emellett az oktatók is 
újabb ismeretekkel gazdagodhatnak. Az 
pedig nem titkolt cél, hogy megteremtsék 
a szakképzésen belül a legfelső szintet 
jelentő okleveles technikusképzés alapjait 
– mondta el az eseményen Baranyi Zoltán, 
a szakképzési centrum főigazgatója.

Kovács Zsolt, a Neumann János Egye-
tem tudományos rektorhelyettese szerint 
a szakképzési centrumok segítségével jól 
felkészül, tanulni akaró fiatalokat kapnak, 
ahhoz pedig, hogy ez még eredménye-
sebb legyen, ez az együttműködés is 
szükséges. A megállapodás szerinte sok 
diplomás szakembert is biztosít majd 
Nógrád megye számára.

Halczmann Szilvia, az egyetem beisko-
lázási igazgatója hangsúlyozta: a nógrádi 
együttműködés specialitása, hogy az egye- 
tem helyben kíván partnercégeket találni 
a duális képzéshez, mivel sok fiatal szíve-
sen maradna helyben, a szülőhelyén.

Gembiczki Ferenc, az NMSZC kancel-
lárja a centrum tevékenységét, illetve 
feladatait mutatta be az eseményen a 
jelenlévőknek.

Együttműködést kötött a szakképzési
centrum és a Neumann egyetem

A napokban rendezte meg diplomaátadó ünnepségét a városháza dr. Förster Kálmán 
termében az Óbudai Egyetem Salgótarjáni Képzési Központ és Kutatóhelye, valamint 
a Neumann János Informatikai Kar, amely alá a mérnökinformatikus képzés is tartozik. 

Az eseményen jelen volt és köszöntőt mondott a salgótarjáni központ igazgatója,  
Székyné dr. Sztrémi Melinda mellett dr. Eigner György, az informatikai kar dékánja, 
dr. habil. Rácz Ervin, oktatási rektorhelyettes, valamint Fekete Zsolt, Salgótarján pol-
gármestere is, aki hangsúlyozta: bízik abban, hogy a most diplomát szerző fiatalok 
hazánk, Nógrád megye és Salgótarján javára hasznosítják majd tudásukat. Ezután a 
most végzett nyolc mérnökinformatikus hallgató átvette diplomáját, és letette a mér-
nöki fogadalmat. Két hallgató, Farkas Benjámin és Szabó Krisztián Márk pedig külön 
emléklapot is kapott a salgótarjáni központ hírnevének öregbítéséért.

Újabb fiatalok diplomáztak Salgótarjánban
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Megérkezett a Novohrad-Nógrád Geopark-
hoz az a következő 4 évre szóló hivatalos 
tanúsítvány, miszerint az országhatárokat 
átölelő szlovák-magyar geopark továbbra 
is viselheti az UNESCO Globális Geopark 
címet.

A világ első, határokon átnyúló geoparkja 
2010-ben érdemelte ki a Globális Geopark 
Hálózat tagságát, majd később elnyerte 
az UNESCO Globális Geopark címet. A 4 
éves időtartamra megítélt rang megújítása 
csak részletes dokumentációk benyújtása, 
helyszíni ellenőrzés és szakértői vélemé-
nyek alapos összevetése után lehetséges. 
A Novohrad-Nógrád Geopark 2014-ben 
és 2018-ban is a legjobbnak számító zöld 
kártyát kapta meg.

Az újraértékelés helyszíni szemléjére 
2022 nyarán került sor. Ekkor egy szlovén 
és egy német szakember járta körbe a 
geoparkot, melyet alapos kiértékelési 
műhelymunka követett. Az UNESCO tavaly 

szeptemberben közölte, hogy a Globális 
Geoparkok Tanácsa a cím meghosszabbítá-
sát javasolja a Végrehajtó Tanácsnak, mely 
később jóvá is hagyta az ajánlást.

Kristof Vandenberghe, az UNESCO 
Földtudományi és Geoparkok Szekciójának 
vezetője a geoparkhoz 2023. június 20-án 
beérkezett hivatalos értesítésében jelezte, 

hogy a szervezet zöld kártyát kapott, így 
újabb 4 évig, 2026 végéig viselheti az 
UNESCO Globális Geopark címet.

A Novohrad-Nógrád Geopark az UNESCO 
Globális Geoparkok hálózatának része: a 
cím azonos értékű a Világörökség és az 
„Ember és Bioszféra” program elnevezésű 
elismerésekkel.

A Magyar Állam a hulladékról szóló 2012. 
évi CLXXXV. törvény 53/A. § alapján az ál- 
lami hulladékgazdálkodási közfeladat gya-
korlásának jogát koncesszióba adta a MOHU 
Zrt. részére.

A hulladékok Salgótarjánban továbbra is 
a VGÜ kotyházapusztai hulladékkezelő köz- 

pontjában adhatók le. Nyitvatartás: hétfő-
től-szombatig 7-15 óráig.

A MOHU Zrt. által meghatározottaknak 
megfelelően, 2023.07.01-től a hulladékud-
varok átvételi szabályai változtak, ennek 
értelmében az átvehető hulladékok és 
mennyiségei a következők.

További átvehető hulladékok  
a teljesség igénye nélkül 

Hulladékáram (HAK kód): papír és karton 
(15 01 01), 
fa csomagolási hulladék (15 01 03), 
vegyes csomagolási hulladék (15 01 06), 
üveg csomagolási hulladék (15 01 07), 
étolaj (20 01 25), 
nem megbontott elektromos berendezések 
(20 01 35*).

Újra zöld kártyát kapott az UNESCO-tól a Novohrad-Nógrád

Geopark

Változtak a hulladékudvar átvételi szabályai

Kvóta köteles átvehető hulladékok
Hulladékáram HAK kód Napi limit Éves limit

toner 08 03 17* 2 db/nap 10 db/év

fáradt olaj 13 02 05* 50 kg/nap -

hungarocell 15 01 02 0,2 m3/nap -

olajos flakonok, kiürült  
festékes dobozok 15 01 10* 10 kg/nap 50 kg/év

hajtógázas (spray) palackok 15 01 11* 5 kg/nap 10 kg/év

gumiabroncs 16 01 03 4 db/nap 16 db/év

olajszűrő 16 01 07* 2 db/nap 4 db/év

fagyálló 16 01 14* 20 kg/nap 60 kg/év

építési-bontási hulladék 17 09 04 150 kg/nap 1000 kg/év

építési-bontási hulladék 17 01 07 150 kg/nap 1000 kg/év

oldószerek 20 01 13* 10 kg/nap 20 kg/év

növényvédő szer 20 01 19* 5 kg/nap 10 kg/év

festékhulladék (oldószerbázisú 
festékek, lakkok ragasztók stb.) 20 01 27* 10 kg/nap 20 kg/év

nem veszélyes festékhulladék 
(vízbázisú festékek, lakkok 
ragasztók stb.)

20 01 28 20 kg/nap 50 kg/év

veszélyes anyagokat  
tartalmazó mosószerek 20 01 29* 2 kg/nap 10 kg/év

mosószerek 20 01 30 5 kg/nap 20 kg/év

zöldhulladék 20 02 01 100 kg/nap 600 kg/év

lom 20 03 07 150 kg/nap 600 kg/év
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A Kossuth- és Liszt Ferenc-díjas opera- 
énekesnő emlékét szülőhelyén, Salgó-
bányán, az ottani Geocsodák Háza falán 
elhelyezett tábla őrzi a ma élők és a jövő 
nemzedékek számára.  

Az emléktáblát Salgótarján önkormány- 
zata állíttatta, az ünnepélyes lelep-
lezésre a művésznő születésének 90. 
évfordulóján került sor. Az eseményen 
dr. Dániel Zoltán alpolgármester mon-
dott köszöntőt, melyben hangsúlyozta: 

Komlóssy Erzsébet elismerésre méltó 
pályafutása lelkesítheti mindazokat, akik- 
nek a jövőben adatik meg, hogy Salgó-
tarján jó hírét öregbítsék.

Salgótarján önkormányzata posztumusz 
Salgótarján Emlékérmet adományozott 
Komlóssy Erzsébetnek több évtizeden át 
folytatott magas színvonalú operaéne-
kesi és előadóművészeti tevékenysége 
elismeréseként, melyet az alpolgármes-
ter a művésznő lányának adott át az 
ünnepségen. 

Az emléktábla avatót követően zenés 
estet tartottak a Geocsodák Házában 
Komlóssy Erzsébet emlékére a Salgótar- 
jáni Rendezvény- és Médiaközpont szer- 
vezésében, a Hagyományőrző Civil Tár- 
saság kezdeményezésére, melyben Kom- 
lóssy Erzsébet egykori tanítványai, a szin- 
tén salgótarjáni születésű Magyar Szilvia 
és Klementisz Tamás operaénekesek ad- 
ták elő a művésznő kedvenc áriáit Szabó 
Istvánné zongorakísérete mellett a szép-
számú közönség előtt.

Emléktáblát
avattak
Komlóssy
Erzsébet
tiszteletére

A holokauszt több mint 2300 salgótarjáni 
áldozatáról emlékeztek meg a helyi zsidó 
temetőben.   

Az eseményen Dr. Tóth Andrea, a Salgótarjá- 
ni Zsidó Hitközség vezetője köszöntötte 
a megjelenteket, köztük kiemelten Szegő 
Andorné Zsuzsa nénit, az utolsó élő salgó- 
tarjáni holokauszt túlélőt, majd felolvasta 
Ben Slomó szívbemarkoló versét, megidéz- 
ve ezzel a holokauszt borzalmait.  

A mártír megemlékezésen beszédet mon- 
dott Dr. Verő Tamás főrabbi. Salgótarján 

önkormányzata nevében Fekete Zsolt pol- 
gármester emlékezett, aki hangsúlyozta: az 
emlékezés mellett fontos a szolidaritás is a 
vészkorszak áldozataival. Megosztotta sze- 
mélyes gondolatait a jelenlévőkkel a sal- 
gótarjáni kötődésű Goldmann Tamás, a 
Mazsihisz vezetőségi tagja, a Pécsi Zsidó 
Hitközség elnöke, majd a salgótarjáni szüle- 
tésű, de gyermekkorától Izraelben élő, a 
salgótarjáni zsidó közösség múltját kutató 
Grosz Chajim emlékezett. A mártír megem- 
lékezés Zucker Immánuel főkántor közremű- 
ködésével, a gyászima elmondásával zárult.

A Bányász-Kohász Juniális nyitó program- 
jaként június 24-én a Salgó úti körforga- 
lomban avatták fel a város legújabb bá- 
nyászati emlékhelyét, melyet egy felújított 
csille jelképez. 

„A Salgó úti körforgalomban elhelyezett 
csille a múlt előtt tiszteleg, emlékeztetve 
arra, hogy Salgótarján fejlődése a bányá-
szatnak köszönhető, de a jövőbe vetett hitet 
is szimbolizálja” – mondta az avatóünnep-
ségen Fekete Zsolt, a város polgármestere.

 „Amikor Salgótarján várossá nyilvánítá-
sának századik évfordulójára készültünk, 
számba vettük az itt található bányászati 
emlékhelyeket. Arra jutottunk, hogy ugyan 
sok ilyen található a nógrádi megyeszékhe- 
lyen, azonban mindegyik kicsit el van dugva 
az érdeklődők elől. Azért esett a választá- 
sunk erre a helyszínre, hogy a városba érke- 

zők rögtön azzal szembesüljenek: Salgó-
tarjánnak a fekete- és a barnakőszén adta 
meg a lehetőséget a fejlődésre” – folytatta 
a polgármester.

A kiállított csille – melyet Sipos Béla és 
családja ajánlott fel a városnak – korábban 
a megye bányáiban dolgozott és elég rossz 
állapotban volt. A bányászcsillét – amely 
bányászhagyományaink miatt Salgótarján 
egyik szimbólumának minősül – felújítot-
ták, így került mostani helyére.

Az avatóünnepséget követően a résztve-
vők zenés felvezetéssel vonultak a Múzeum 
térre, ahol folytatódott a Bányász-Kohász 
Juniális. A program keretében az érdeklődők 
az Ifjúsági Fúvószenekar, a Bányász-Kohász 
Fúvószenekar, a Bányász-Kohász Dalkör, az 
Akkord Fúvós Kisegyüttes előadását, és a 
„Flowergirls” mazsorett csoport műsorát 
tekinthették meg.

Új bányászati emlékhellyel
gazdagodott Salgótarján 

Mártírjaira emlékezett
a Salgótarjáni Zsidó Hitközség

A Bányász-Kohász Juniális zenés programjára a Múzeum téren került sor
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Váratlanul, a társulatot is meglepve kez- 
deményezte munkaviszonyának megszün- 
tetését és június 30-i hatállyal lemondott 
igazgatói posztjáról Simon Lajos, aki több 
mint egy évtizedig irányította a salgótarjáni 
Zenthe Ferenc Színházat. A teátrumot de- 
cember 31-ig megbízott igazgatóként Susán 
Ferenc vezeti, hamarosan pedig pályázatot 
írnak ki a direktori pozícióra. 

Simon Lajos alapításától, vagyis 2012-től 
vezette a Zenthe Ferenc Színházat, mely 
Salgótarján és Nógrád megye első profesz-
szionális teátruma. Az évek alatt rengeteg 
sikert értek el, az ország, sőt a Kárpát-me-
dence számos településén megfordultak, 
hiszen a Zenthe színház egyik sajátossága, 
hogy előadásainak jelentős részét nem 
itthon, hanem más településeken játssza. 

Azonban gazdasági szempontból a szín- 
ház gyakorlatilag megalakulásától kezdve, 
évről évre rosszabb helyzetbe került. A Si- 
mon Lajos távozási szándékát jóváhagyó 
közgyűlési előterjesztés részletesen is fel- 
sorolta, hogyan alakult a teátrum gazda- 
sági helyzete az elmúlt években, és meg-

állapította, hogy „a színházban a kialakult 
helyzethez és a vagyonvesztéshez a pénz-
ügyi fedezet nélküli felhalmozási kiadások 
vezettek”. Lefordítva: olyan beruházásokat, 
eszközbeszerzéseket hajtottak végre, és 
olyan dolgokra is költöttek, amelyekre való-
jában nem lett volna, és nem is volt pénze a 
színháznak, ezért eladósodtak. Az intézmény 
gazdasági helyzete kapcsán a közgyűlés 
további vizsgálatot is elrendelt.

Hogy mennyire rossz helyzetbe került nap- 
jainkra a Zenthe színház pénzügyi szem-
pontból, azt jól mutatja, hogy ugyanazon az 
ülésen, amin Simon Lajos távozási szándékát 
jóvá hagyta a közgyűlés, még egy előterjesz-
tés foglalkozott a teátrummal, amelyben 
annak gazdasági helyzetét konszolidálták 
azzal, hogy a meglévő, már kiutalt költség-
vetési támogatáson túl az önkormányzat 
további több mint 100 millió forinttal segí-
tette ki őket a vagyonvesztés rendezése 
érdekében: elengedték a fennálló, több mint 
57 millió forintos tagi hitelt (ebből újították 
fel többek között a KultPont Kávézót és 
Kamaratermet), valamint közel 50 millió 
forint pótbefizetést is eszközöltek számukra.

Ez az önkormányzati lépés felszín felett 
tartja a színházat, azonban mostantól jóval 
megfontoltabb gazdálkodásra lesz szükség 
ahhoz, hogy a teátrum helyzete megnyugta- 
tóan rendeződjön. Nincs tehát könnyű hely- 
zetben a színház irányítását ideiglenesen át- 
vevő Susán Ferenc, aki eddig produkciós igaz-
gatóként és Simon Lajos helyetteseként vett 
részt az intézmény vezetésében. Az ő megbí-
zatása egyébként december 31-ig, illetve az 
új igazgató megválasztásáig tart. Az igazga- 
tói posztra hamarosan pályázatot írnak ki. 

Susán Ferenc szintén alapítása óta tevé- 
kenykedik a Zenthe színházban, és mint el- 
mondta: mostani kinevezése után támasz-
kodik a gazdasági igazgató Cene Katalin, és 
minden munkatárs segítségére, egyben a 
legfontosabb feladatnak a színház megfon- 
tolt gazdálkodása mellett a megszokott szín- 
vonalú munka megtartását tartja mennyi-
ségben és minőségben egyaránt.

A társulat – miközben nyáron több tájelő- 
adást játszik országszerte – készül a július 
végén induló Zenthe Nyár szabadtéri színházi 
fesztiválra, illetve hamarosan meghirdeti a 
2023/2024-es évadra szóló bérleteit is.

Cered már több évtizede a magyar 
és külföldi alkotók találkozási szín-
tere, unikális világa, ahol több száz, 
különféle műfajt képviselő művész és 
művészeti szakember, illetve a társ-
művészetek képviselői kapcsolódnak 
be a közös munkába. 

Az 1996-ban alapított művésztelep szá- 
mára a szabad alkotás és asszociáció 
mellett a megújulás is mindig fontos 
volt nemcsak egyéni, hanem társas 
szinten is. 

Idén nyáron megújul és kibővül az 
ArtColony Cered alkotóbázisa. A Cered 
központjában található volt TSZ ház 
művészeti komplexummá alakul át. 
A beruházásra a Terület- és Településfej-
lesztési Operatív Program kiírásán nyert 
el csaknem 125 millió forint támo- 
gatást a művésztelepet működtető Ars 
Longa Nonprofit Művészeti Egyesület.

A közel 400 négyzetméteres Art- 
Complex-ben helyet kapnak a nemzet-
közi kortárs művészek által jegyzett 
kiállítások, művészeti előadások és 
workshopok, míg a multifunkciós, fe- 
dett rendezvénytér helyet biztosít a 
műhelymunkákhoz is.

Idén augusztus 1-9. között a TABU 
tematikájában alkothatnak a művész- 
telepre meghívott hivatásos képzőmű-
vészek. Az ArtComplexet a tervek szerint 
augusztus 12-én az ArtPiknik összmű-
vészeti fesztiválon adják át.

Távozott Simon Lajos a Zenthe színház éléről 

Idén megújul
a ceredi művésztelep

Kilenc erdei helyszínen egyebek mellett 
klasszikus és népzenei koncertekkel, szak- 
vezetéses erdei sétákkal, kiállításokkal vár- 
ta az érdeklődőket július 1. és 9. között a 
Muzsikál az erdő – Mátrai Művészeti Napok 
rendezvénysorozat, mely idén ünnepli hu- 
szadik születésnapját.

A helyszínekből ebben az évben sem maradt 
ki Eresztvény, ahol július 8-án a zenei koncer- 
tek mellett – immár hagyományosan – ezút- 
tal is színes és változatos kísérő programo- 
kat kínáltak a résztvevőknek. Volt geológiai 
túra, erdei élményséta, tájfutó verseny, 
gyerekeknek kézműves foglalkozások, de be- 
mutatkoztak a helyi termelők is.

A felejthetetlen zenei élményt a Corpus 
Harsona Quartett és Szokolay Dongó Balázs, 
a Vidróczki Néptáncegyüttes és a Hot Jazz 
Band együttes fellépése jelentette.

A rendezvény központi helyszíne pedig 
ezúttal már a megújult Dornyay Turistaház 
környéke volt, ahol dr. Dániel Zoltán alpol-
gármester mondott köszöntőt, majd Fekete 
Zsolt polgármesterrel közösen az önkor-
mányzat nevében Salgótarján Emlékérmet 
adtak át a rendezvény megálmodójának, a 
Muzsikál az erdő alapítvány kuratóriumi 
elnökének, Szabó Lajos erdésznek.

Eresztvényben újra muzsikált az erdő
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Egy igazán fantasztikus helyszínen, a Városi 
Sportcentrumban szervezte meg a Keme- 
rovói Családi Napot a Salgótarjáni Rendez- 
vény- és Médiaközpont, ahol sokféle prog-
ram várta a gyerkőcöket. 

A rendezvényre kilátogató kicsik – a teljes-
ség igénye nélkül – például családi jógán 
is átmozgathatták magukat szüleikkel, csil-
lámtetkóval gazdagodhattak, színezhettek 
és rajzolhattak a Balassi Bálint Könyvtár 
könyvkuckóra keresztelt sátrában. Termé-
szetesen (!!!) voltak színpadi programok 
is: a legnagyobb sikert az Alma Együttes 
koncertje aratta, de imádták a gyerekek a 
Simon Kutyaiskola bemutatóját, és a KiViSzi 
Színházi Műhely aprajának és nagyjának 
színes előadását is. 

A rengeteg szuper elfoglaltság mellett 
egész nap kerékpáros szemléletformáló 
programok is várták a családokat: a bátrab- 
bak kipróbálhatták magukat a bringás ügyes- 
ségi pályán, de aki inkább csak az elméleti 

tudását szerette volna tesztelni, az a 
kerékpáros KRESZ totón bizonyíthatott, és 
cserébe még egy apró ajándékot is kapott. 
Aki elhozta bringáját, azt a helyszínen lévő 
szakemberek átvizsgálták, és ha kellett, 
megjavították. Mindezek mellett nagy sikert 
adatott az a különleges bicikli is, amivel 
buborékokat lehetett „gyártani”, ha elég 
gyorsan tekerték. 

A Kemerovói Családi Napon adta át Sal-
gótarján önkormányzata képviseletében dr. 
Huszár Máté alpolgármester a Salgótarján 
észak-déli irányú kerékpárút építésének IV. 
üteme című projekt keretében meghirdetett, 
a salgótarjáni kerékpárutat a középpontba 
állító fotópályázat díjait. A felhívásra 11 
pályázó összesen 34 képpel jelentkezett, 
az első három helyezettet pedig külön is 
díjazta a zsűri: 1. lett Földi Tímea, 2. Molnár 
Krisztián, míg 3. Szikora Rajmond.

A gyermek- és kerékpáros programok mel-
lett az egész napot végig kísérte egy felnőtt 
férfi és női kispályás labdarúgó torna is.

Június 23-án nyílt meg a „155 éves a 
Pest-Salgótarján, a MÁV első vasútvonala” 
című vasúttörténeti és modellkiállítás a 
Dornyay Béla Múzeumban.

A vasútvonal – amelyet a magyar állam 
elsőként vásárolt meg – jelentős szerepet 
játszott Salgótarján, illetve a térség 19. 
század végi, 20. század eleji gazdasági, 
társadalmi fejlődésében.

A tárlaton látható korabeli fotók felidézik 
a vasútvonal sikeres időszakát, amely egy- 
aránt nélkülözhetetlen volt a bányászat és 
az ipar fejlesztése, valamint a lakosság kom- 
fortérzése szempontjából. A kiállításon mo- 
delleket is bemutatnak, melyek elsősorban 
a gyermekek, de a játékos kedvű felnőttek 
számára is különleges élményt jelentenek. 
A múzeum közösségi oldalán arról tájékoz-
tatnak, hogy a látogatóknak a Viessmann 
Modellgyártó Kft. jóvoltából modell építé-
sére is lehetőségük van 500 forintos áron.

A kiállítás megnyitóján többek között 
Fekete Zsolt, Salgótarján polgármestere is 

köszöntötte a jelenlévőket, hangsúlyozva: 
a kiállítás visszarepíti a nézőket a Salgó-
tarján várossá nyilvánítását több mint fél 
évszázaddal megelőző időkbe. Szólt arról, 
hogy a vasúthálózat kultúrát teremtett 
és szakemberek vélekedése szerint a 21. 

század pozitív forgatókönyve is elképzel- 
hetetlen a közlekedés e módjának – amely- 
nek fontos szerepe van, illetve lehet az 
energiaválság és a klímahelyzet romlásá- 
nak csökkentése szempontjából – fejlesz-
tése nélkül.

Vasúttörténeti kiállítás a múzeumban

Kerékpáros programok is
színesítették a családi napot A nyár beköszöntével változott a Ba- 

lassi Bálint Könyvtár nyitvatartása.

Mint közölték, a könyvtárban júliusban 
és augusztusban a szombati nyitva-
tartás szünetel, de a hét többi napján 
változatlan időtartamban várják az 
olvasás szerelmeseit.

A május végén nyílt Madách Imre 
emlékkiállítás július 28-ig tekinthető 
meg.

Változás a könyvtár
nyitvatartásában
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A salgótarjáni Dornyay SE tájfutó tehet-
sége az junior világbajnokságon váltóban 
ért fel a világ tetejére, méghozzá kétszer 
is, de egyéniben is szép eredményeket ért 

el. Testvére, Mag Fruzsina is szerepelt a 
korosztályos világbajnokságon.      
Már egyéniben is fantasztikus helyezést 
ért el a romániai junior tájékozódási futó 

világbajnokság sprint számában Mag Viktó-
ria, hiszen az előkelő 5. helyen végzett, míg 
testvére, Fruzsina ugyanitt a 21. helyen zárt.   

Váltóban azonban még ennél is maga-
sabbra jutott, hiszen a Mag Viktória, Felföldi 
Tamás, Csoboth Márton és Máramarosi 
Rita alkotta négyes aranyérmet szerzett 
a világbajnokságon, megelőzve Norvégia 
és Finnország csapatát. A második számú 
magyar váltó, melynek Mag Fruzsina is tagja 
volt, végül a 17. lett.  

Néhány nappal később az erdei váltó 
számban győzött a magyar váltó, Mag Viktó- 
ria akkor Czakó Boglárkával és Máramarosi 
Ritával közösen állhatott föl a dobogó leg- 
magasabb fokára.

A Mag-testvérek komoly szériát tudhatnak 
maguk mögött, hiszen a közelmúltban az 
országos csapatváltó-bajnokság keretében 
a felnőtt nők között Nagy Szilviával kiegé-
szülve bajnoki címet szereztek klubjuk, a 
Salgótarjáni Dornyay SE számára. 

Utolsó atlétikai diákolimpiájuk országos 
döntőjén 3000 méteres síkfutásban Mag 
Viktória ezüstérmes, Mag Fruzsina pedig 
bronzérmes lett.

Világbajnok lett Mag Viktória!

Harmadik helyen végzett a Barta Luca, 
Gulyás Michelle és Guzi Bianka alkotta öt- 
tusa-csapat a lengyelországi Krakkóban 
megrendezett Európa Játékok keretében, 
mely az öttusázók számára egyben Euró-
pa-bajnokság is volt.   

A salgótarjáni származású Barta Luca már 
az elődöntőben is jó formát mutatott, cso- 
portjában a negyedik helyen végzett és  
így bejutott a 18 fős döntőbe. Barta a dön-
tőt is jól kezdte, hiszen például hibátlanul 
lovagolt, ami nem sokaknak sikerült rajta 
kívül, a hét eleji vívás, majd a döntőben 
lezajlott bónuszvívások összeredménye-
ként pedig az élcsoportban zárta ezt a 
számot is. Nem volt gond az úszással sem, 
mindezeknek köszönhetően a második hely- 
ről várhatta a kombinált futó-lövő számot. 
Ez viszont már kevésbé sikerült jól szá- 
mára, így végül a 13. helyen zárt a salgó-
tarjáni lány. Gulyás Michelle a 7., míg Guzi 
Bianka a 14. lett, a három lány alkotta ma- 
gyar csapat pedig ezeknek az eredmé- 
nyeknek köszönhetően bronzéremmel gaz- 
dagodott. 

A női öttusázók olimpiai kvótát is sze- 
reztek Magyarországnak, ám mivel ezen a 

versenyen egy nemzet csak egy kvótához jut- 
hatott hozzá, ezért ez most az Európa Játé-
kokon legjobban teljesítő Gulyás Michellé 
lett. Mivel országonként két induló lehet 

majd öttusában a 2024-es párizsi olimpián, 
ezért Barta Luca számára továbbra is ott 
a lehetőség, hogy a másik magyar kvótát 
megszerezze.

Bronzérmet szerzett az Európa Játékokon Barta Luca 

Barta Luca (képünk jobbról az első) jól szerepelt, de egyelőre ez sem volt elég az olimpiai kvóta 
megszerzéséhez

Mag Viktória (balról a második) kiváló eredményeket ért el ebben az évben is
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Kovács Veronika, a Salgótarjáni Tehetség-
gondozó és Sport Egyesület sakkozója 
június végén a Magyar Korosztályos Baj-
nokság U16-os kategóriájában 2. helyen 
végzett, ezzel lehetőséget kapott arra, 
hogy részt vegyen a szeptemberi Európa- 
bajnokságon. Ehhez azonban támogatókra 
van szüksége.     

A 15 éves lány 2014 óta sakkozik, és év- 
ről évre egyre szebb eredményeket ér el. 
Tavaly korosztályában már 3. helyen vég- 

zett a Magyar Korosztályos Rapid Bajnok-
ságon, valamint a Magyar Korosztályos 
Bajnokságon is. Utóbbiban sikerült erre 
az évre még feljebb lépnie, hiszen idén 
már a még csillogóbb ezüstérmet szerez- 
te meg, ezzel pedig kivívta a lehetőséget 
arra, hogy részt vegyen a szeptemberi Eu- 
rópa-bajnokságon.  

A Salgótarjáni TSE sakkozója mostani 
sikerével hatalmas lehetőséget kapott arra, 
hogy tehetségét tovább fejlessze, és nem-
zetközi szinten is megmérettesse magát. 

Mivel édesanyja egyedül neveli őt, és egyre 
nehezebb előteremteni számára a verseny-
zés költségeit, ezért a fiatal sportoló most 
támogatókat keres ennek biztosításához, és 
így közvetve ahhoz, hogy végig mehessen 
az általa megálmodott úton és elérje célját, 
vagyis azt, hogy mesteri címet szerezzen. 

Amennyiben támogatná Kovács Veronikát, 
édesanyja, Kurcsik Enikő elérhetőségein 
jelentkezhet: 
E-mail: eniko_kurcsik@yahoo.com
Telefon: 06-30-693-3227

Európa-bajnokságra kvalifikált a Salgótarjáni TSE sakkozója

A Salgótarjáni Strandépítők KC felnőtt játé- 
kosai, Csuka Balázs és Hajdú Péter az Eu- 
rópa Játékokon, míg az ifjúsági Kasper 
Vivien és Deák Bence a korosztályos válo-
gatottakkal az ifi Eb-n értek el hatalmas 
sikereket a közelmúltban.    

A strandkézilabda Európa-bajnokságon szer- 
zett aranyérem után a lényegében konti-
nentális olimpiának is tekinthető Európa 
Játékokon) ezüstéremmel gazdagodott a 
Salgótarjáni Strandépítők KC két játékosát, 
Csuka Balázst és Hajdú Pétert is soraiban 
tudó magyar férfi strandkézilabda váloga-
tott.

A csapat akárcsak korábban az Eb-n, az 
Európa Játékokon is szépen menetelt. A cso- 
portkört követően a negyeddöntőben a házi-
gazda Lengyelországot, míg az elődöntőben 
Portugáliát múlta felül. A döntőben aztán 
kiélezett csatát vívott Spanyolországgal, és 
ha csak egy hajszállal is, de alul maradt, így 
a szintén szépen csillogó ezüstérmet sze- 
rezte meg. 

A lengyelországi Krakkóban megrende-
zett Európa Játékokon egyéni salgótarjáni 
siker is született, hiszen a strandkézilabda 
torna legjobb védőjének Hajdú Pétert vá- 
lasztották meg. 

A fiatalok is sikeresek

Míg a felnőttek az Európa Játékokon, az 
ifjúsági strandkézilabda-válogatottak a kor- 
osztályos Európa-bajnokságon szerepeltek 
a közelmúltban, és nagy örömre mind a 
lány, mind a fiú válogatottban szerepelt 
salgótarjáni játékos Kasper Vivien és Deák 
Bence személyében.

A torna igazán sikeres volt, hiszen mindkét 
válogatott döntőbe került: a lányok egy igen 
szoros küzdelemben, szétlövést követően 
végül kikaptak Hollandiától a fináléban, így 
ezüstérmet szereztek, míg a fiúk Spanyolor-
szággal vívtak hatalmas csatát, győzték le 
őket, és lettek ezzel Európa-bajnokok.

Továbbra is remekelnek
strandkézilabdázóink a válogatottakkal

A Krakkóban megrendezett Európa Játékokon a strandkézilabda torna legjobb védőjének a 
salgótarjáni Hajdú Pétert választották meg

Kasper Vivien és Deák Bence személyében fiatal salgótarjáni strandkézisek is szerepeltek a remek 
eredményeket elérő korosztályos válogatottban
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